
    1 We welcome all first-time visitors to EFCOC. 
  2.We have Communion Service today. 
  3.Our church is happy to provide Mother’s Day gifts for all of our moms   
     today. Due to limited supply, please don’t take an extra gift, even if it’s       
     for someone who is not present. b. Thank you to Jeremy and Flora,      
     who have donated 600 T-shirts for our church. Please wear your shirt to     
     the Mother’s day picnic on 5/17.  
  4.Please be advised that our church will not transfer donations to    
     different organizations or individuals. If you want to donate to another    
     organization or individual, please deliver your check to them directly.  
     In addition, any donation made to EFCOC will be placed in the general     
     church fund, not in that of a specific ministry. 

   5.This year EFCOC Mother’s Day picnic will be on this coming Saturday,   
       5/17, at 10am at El Dorado East Regional Park in Long Beach, site #3.  
       Potluck.We will have a dessert competition that is open to 6 contestants. 
       If you would like to participate, please let Lynn Huang or Susanna Kuo  
       know. We also want to give you a free family or individual portrait. If  
       interested, please register with Elder David Shieh and leave a $5  
       refundable deposit with him. 
   6. On May 25th, our youth group will be having a sleepover. Guys will be    
       staying at Joshua and Justin’s, and girls will be at Samuel and Joana’s. 
       We’ll be leaving from church right after lunch, so bring your luggage  
       with you, along with $10 for dinner and breakfast. We’ll be done before 
       lunch on Monday. If you have any questions, talk to Nathaniel or Brian. 
   7. This year’s Graduation Banquet will be on 6/28 at the Embassy Suites     
       in Santa Ana, CA. Tickets will be on sale beginning 5/25. the cost will  
       be $30 for dinner, but free for everyone who is graduating from 6th,8th,  
       12th grade or college. Please join us to celebrate our graduates and  
       share in an evening of fun and fellowship. 
   8. Missions Trip applications are due next Sunday. The trip to Flagstaff  
       will be 7/26 to 8/1. If you are interested or would like more details or an 
       applications, please talk to Pr. Gabe.  
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● 主日崇拜程序 / Worship ●
聯合母親節主日 Mother’s Day Sunday Service 10:00am 

Call for Worship
Worship & Praise

Prayer
Holy Communion

Scripture Reading: Genesis 21:1-7
Special Music: Choir 

Special Music: Little Children 
Sermon by Pr. Gabe Barber

A Mommy’s  Love
Response Hymn:#507

Offering
Special Music: AWANA

Special Music: M. Worship Team 
Announcements
Gift Distribution

Doxology & Benediction

宣召 
敬拜讚美 
代禱及主禱文 
聖餐 
讀經: 創 21:1-7 
獻詩: 詩班 
兒童小班 
證道:   巴傳道 
母親的愛 
詩歌回應: #507 樂哉家庭 
奉獻禱告 
AWANA 
華語敬拜團 
歡迎/報告 
分發禮物 
頌榮/祝禱 

 

 
 

奪標年-直奔標竿、迎接挑戰/ The Year Of Winning 
Press on toward the Goal, Get Ready for the Challenge 

 

 
榮譽牧師(Pastor Emeritus )：周淑慧(Pr. Chou) 
牧師(Pastoral Staff)：) Pr. Gabe Barber 
地址(Add.)：10750 Lampson Ave.     
                    Garden Grove, CA 92840   www.efcoc.org 
電話(Tel)：714-534-5531(辦公室)       Fax: 714-534-2264 



 台語部

Taiwanese 
華語部

Mandarin 
英語部 
English 

兒童部 
Children 
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主日學 
Sunday School 

禮拜 
Worship 

禮拜 
Worship 

禮拜 
Worship 

11:00 
AM 

禮拜 
Worship 

主日學 
Sunday School 

主日學 
Sunday School

主日學 
Sunday School

 
上週人數及奉獻     Last Week Attendance & Offering 

 主日學 Sunday School  
  69 31 33 
 禮拜 Worship  
 143 54 33 
 全部禮拜人數                         Worship Total 230 

 經常費 General Fund  
 $4,799.00 $2,310.00 $5.10
  其他奉獻 Other Offering  
 宣道 / Mission $150.00 愛心 / Love $40.00
 建堂 / Building  感恩 / Thanks 

 上週奉獻共計 Last Week Offering Total $7,304.10
 該月累計 Accumulation for the Month $7,304.10

 該月預算 Budget for the Month $43,846.15
今日招待及司會 Today’s Ushers & Presiders 今日領詩 
 林榮                陳金春  

Elaine             Esther 
聯合 許敏又 

 鋼琴 張淑清 
 Wendy Hsu 謝榮銘 Flora Young 值星 黃國書 
下週招待及司會    Next week’s Ushers & Presiders  
 武永齡        陳瓊枝  Elaine  
 Norman Hannan 午餐 Lunch   
                       

田英康 
H. Ming Cheng 

今日 雅歌 

   下週 詩班 

下週証道       Next Week’s Preachers 巡邏 Playground

 晏奎文長老 Pr. Barber 今日 沈重彥 

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。 

【母親節】今日台華英兒童聯合聚會，恭守聖餐。沒有成人主日學。 

    教會將有精美禮物贈送給來聚會的家庭主婦，因數量有限，請勿 

    代拿。另外也請領取張榮明，楊馥鈺夫婦贈送的T-shirt。並於5/17 

穿去野餐。 

【宣教分享】5/14（本週三）上午 11am 原訂來分享的張師母因病無法 
    前來分享將有丁玉花姊妹代替在長輩會（208 教室）分享如何在泰北憑 

信心宣教。詳細的內容介紹張貼在教育館的佈告欄，見證單張在圖書室， 
歡迎兄姐領取，並參加。 

【財務】除了正式宣佈針對的對象，本會不接受為其他機構或各人所做的指   
   定奉獻；請直接交付對方。本會接受為本會各部門所做的奉獻，金額只納 
   入教會一般經常費，不轉交各單位。 

【野餐籌備會】籌備同工請於今天1pm在208教室，開簡短會議。 

【全教會野餐】a. 5/17，10:00am，在605與405相交的西北角之El 
Dorado East Regional Park, Long Beach之第3區 舉行。b. Potluck. 
c. 將有6 道甜點參加比賽，願意參賽者請向黃玲清或鄭聖慧報名。d. 
本會提供免費全家或個人戶外拍照，有意者請向謝榮銘長老報名並

安排照相時間。報名時先交5元，拍照後退費。e. 若需要從教會到

公園的地圖，請向榮銘領取。 
【畢業生晚會】6/28，6pm，在Santa Ana的Embassy Suites舉行。今

年自小學，初中，高中，大學畢業者免費。門票$30，可於 5/25開
始購買。 

【肢體消息】a.5/16-6/16顏明誠夫婦海外教導及宣教，行程緊密，請

為身體健康，出入安全，人得救，身體得激勵代禱。並為陵雲母親

的照顧及醫療代禱。b. 幼梅於5月中旬待產。c. 林勝發醫師將返台

探望母親並複撿。d. 秋苑的左手右腳仍然傷痛，求神賜給醫師智慧

診斷。e. 余存仁牧師的女兒Melissa有進步，請繼續代禱。 


